
Generalforsamling onsdag d. 28.02.2018 kl. 20.15 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Aflæggelse af regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 

A. 1 forslag til behandling. Se bilag 
5. Valg af formand (i ulige år) 

Da der ikke fandtes en formand for 2017 er posten ledig, og skal forsøges besat for 2018 
6. Valg af kasserer (i lige år) 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

På valg er Ole Drensgaard (ønsker ikke genvalg) 
Lisbeth Støvring 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
På valg er Jane Pedersen (ønsker ikke genvalg) 
                  Jens Støvring (indtrådt i bestyrelsen som substitut midt i perioden).  
Modtager genvalg  som suppleant 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant  
10. Eventuelt   

Fremmøde 14 stemmeberettigede medlemmer 

Generalforsamlingen indledes med at der bydes velkommen ved Jens Støvring 

1. Bestyrelsen foreslår at Hans Mikkelsen vælges som dirigent. Generalforsamlingen accepterer. 

Hans Mikkelsen konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indvarslet. 

2. Jens Støvring oplæser bestyrelsens beretning. Der er ingen kommentarer hertil fra forsamlingen. 
3. Kasserer Grethe Mikkelsen fremlægger regnskabet som godkendes uden anmærkninger. 
4. Bestyrelsen har foreslået nedenstående ændring vedr. vedtægternes §4, hvortil tilføjes  §4a.: 

§4a: Forældre til ungdomsspillere og partnere til seniormedlemmer kan tegne medlemskab, mod 
et kontingent som fastsættes af den til enhver tid siddende bestyrelse, som et årligt éngangsbeløb, og 
hermed opnå stemmeret på foreningens generalforsamling samt gøres valgbare til foreningens 
bestyrelse. 

 
Generalforsamlingen stemte for forslaget med 13 stemmer. 

5. Ingen medlemmer opstillet til formandsposten, som herefter fortsat er vakant. 
6. Grethe Mikkelsen genvælges til kasserer 
7. Lisbeth Støvring genvælges, foruden Anne-Grethe Kristensen til bestyrelsen. 
8. Jens Støvring genvælges til 1. suppleant, tillige med Ole Drensgaard som 2. suppleant. 
9. Generalforsamlingen foreslår Keld Andersen til revisor. Keld har forinden tilkendegivet at, modtage 

genvalg til posten. 
10. Bente Nygaard fortæller at, det går rigtig godt i ungdomsafdelingen. Der har i år (2018 ) været 

tilgang af yderligere medlemmer. De sportslige præstationer er tillige rigtig fine, med udtagelse af 
spillere til talent-hold. 
Bente N. efterspørger hjælp til afvikling af NUC d. 17/3. Flere medlemmer tilkendegiver at, være 
behjælpelige. 
 
Generalforsamlingen afsluttedes med et let traktement med salat, kyllingespyd og brød. 
 
 
Referent 
Lisbeth Støvring 

 



 

Bestyrelsens beretning 2018: 
 
 

På bestyrelsens vegne, skal lyde et ”velkommen til generalforsamlingen” 

I år kan vi af indlysende grunde ikke fremlægge formandens beretning, så 
herfra kommer blot nogle ganske få ord, om året som er gået 

Efter sidste generalforsamling stod klubben uden formand. Det er selvfølgelig 
altid en udfordring at, mangle en frontfigur i en forening, men det forgangne 
år har desværre generelt været præget af mangel på arbejdende hænder, i 
bestyrelsesarbejdet, da bestyrelsen består for en stor del, af aldrende fruer, 
som hver især har været udfordret af skader og skavanker, så det har været 
forholdsvis store arbejdsbyrder deres spinkle skuldre, har skullet bære. Når det 
er sagt, er alle opgaver trods alt blevet løst, for tilsammen har bestyrelsen også 
mange års erfaring at trække på, så det er jo gået endda - men det er ikke en 
hemmelighed, at vi sagtens kunne ønske flere hænder til at, trække lidt af 
læsset. 
 
Bestyrelsen vil som altid opfordre til, at nye og gerne unge kræfter byder ind 
med bestyrelsesarbejdet, i årene som venter. 

Sportsligt: 

Året har været forholdsvis roligt på den sports-præstationsmæssige front. Alle 
hold gør det fint i deres rækker, og der er god stabilitet i holdene. 

Ungdomsafdelingen har vundet et par medaljer ved JM, og løb med den totale 
sejr i NUC. 
Næste runde NUC er - a propos - d. 17. marts kl. 10.00 og ungerne nyder når 
de voksne spillere kommer og hepper på dem – så mød gerne talstærkt op. 

 

Klubmesterskab for seniorer afholdes på lørdag med samme proportioner som 
sidste år.  
Dagens starter med morgenkaffe kl. 8.30 
Datoen er fremskudt i forhold til tidligere år, for at imødekomme flere 
medlemmers ønske om, at afvikle KM inden turneringerne er slut 
Vi håber de fleste allerede har tilmeldt sig, men hvis der skulle være en enkelt 
eller 2 som mangler så husk – det er allersidste tilmelding og betaling til KM 
senest i dag! 



 – En tak skal lyde til de personer der gennem året har taget deres tørn med at 
sammensætte hold, og få spillerne rundt til turneringerne. 
Forgangne års erfaringer har vist, at det kan være et større puslespil at, få 
bemandet alle hold, men vi fornemmer, at der er rigtig godt styr på det i 
indeværende sæson. 

Generelt må vi sige at medlemssituationen ligger rimelig stabilt på ca. 50 
medlemmer. Nogle medlemmer er rejst, enten på grund af job eller for at søge 
nye sportslige udfordringer, nye kommer til og ”gamle” vender hjem J 

 

Ungdomsafdelingen startede året med en snert af bekymring. 
Afdelingen har gennem årene vist, at det går op og ned med medlemstallet, 
men da året startede med mindre end en håndfuld unge mennesker anede vi 
små nervøse trækninger hos ungdomslederen, men situationen er heldigvis ( 
endnu en gang ) vendt, så vi kan næsten ikke få armene ned over, at 
medlemstallet nu er fordoblet. 
 

Med det nye Nordjysk Ungdoms Cup tiltag, kan alle spillere deltage 
ligeværdigt, og det giver spillerne lyst til at komme ud og spille kampe – og 
dermed også møde flittigt op til træning. 

Kontakter ud ad: 

Vi har som sædvanlig deltaget i Ambufest, med bar-personale, på begge sider 
af baren, hvilket har tilvejebragt den altid kærkomne økonomiske hilsen fra 
HIK’s venner. Et dejligt tilskud til klubkassen, som gør at vi har kunnet holde 
vores kontingent i ro, i 2017. 

HIK Bowling var talstærkt repræsenteret ved årets Bykamp i Tønder. Pokalen 
overvintrer i år i HIK – det trængte den til. Den kommer ellers så sjældent 
udenfor Tønder   

Også i det forgangne år var salget af julekalendere en succes. Ca. 10.000 
kroner modtog ungdommen fra den kant. Tak til alle bidragsydere, sponsorér 
og ikke mindst til alle de der fandt en ekstra 20’er i baglommen. 

Rent sportsligt-socialt har vi i det forgangne år afholdt både juleafslutning og 
klubmesterskab for både senior og ungdom.  Det er altid en fornøjelse at, se 
den store opbakning fra alle spillere og pårørende når vi afvikler sociale 
arrangementer. 

I samme forbindelse kan vi oplyse, at for-sommeren 2018 byder på et tilbud 
om weekend-ophold, med hyggeligt samvær, i anledning af klubbens 25-års 



jubilæum. Det kommer der mere info om i løbet af foråret. 
 

Tak: 

Slutteligt vil jeg afrunde med at takke.  

En kæmpe tak, skal lyde til de som tager det store seje træk, med træning af 
ungdommen, og andre gode initiativer til fordel for klubben, igennem året. Det 
være sig, at få økonomien til at nå sammen, initiativer til små interne 
turneringer, deltagelse i eksterne møder, produktion og salg af julekalender 
mv. 
Det er en god håndfuld ildsjæle vi kan tælle her, og uden medlemmer som 
påtager sig disse ad hoc opgaver, ville klubben være et kedeligere sted at lege 

Vores appel på falderebet må derfor være:  

Præcis som vi plejer, vil jeg sige at når generalforsamlingen om et øjeblik skal 
vælge ny bestyrelse, vil jeg bede Jer huske på, at bestyrelsen er en som 
medlemmerne vælger - og at vi har tilliden til, at den valgte bestyrelse består 
af medlemmer som kan og vil arbejde til fælles gavn for hele klubben og alle 
dens medlemmer! 

Husk, en forening er kun så stærk som dens medlemmer, så hvis alle trækker 
lidt af læsset og vi trækker i samme retning – bliver vi rigtigt stærke.  

Med ønsket om en god sæson, og et godt nyt år – Tak herfra! 

 


